
Referat af bestyrelsesmøde 
Tilstede: Kim, Bente, Christian og Frederik. Fraværende: John 
Tid og sted: Tirsdag den 16. januar 2024 kl. 19:00 hos Frederik 

Referent: Frederik
Dagsorden: 

1. Referat 
Referat fra seneste møde godkendes. Lægges op på hjemmesiden. Referat er 
godkendt, hvis der ikke kommer indsigelser inden 7 dage 

2. Økonomi
Vi følger op på kontingent indbetalinger

3. Udvalg 
a. Grøn – herunder legepladser, udvikling af fællesarealer – Christian 

Status: Vi diskuterede indledende arbejde angående udbudsmateriale for gartner aftale 
2025
b. Sort - herunder asfalt, kloak og rør, dæksler, vejbump, el-lade-standere – Bente og 
Frederik Status: Der er ikke noget nyt. 

c. Grå - herunder stier, belysning, affaldsordning – 
Status: 
Belysning: intet nyt 
Affaldsordning: Christian undersøger pris for flisebelægning omkring storskraldebeholdere

d. Parkeringskontrol – 
Status: Vi har brug for et mere gennemarbejdet materiale. Der er påløbet væsentlige 
uafklarede problemstillinger og uvished omkring administration og omkostninger. Desuden er 
der løbende påløbet uforudsete ændringer i aftalegrundlaget. Vi kan derfor ikke arbejde 
videre med P-kontrol udfra det eksisterende mandat fra generalforsamlingen.

e. Socialt – 
Status: Bestyrelsen afholder ikke noget - men der er 5.000 kr. hvis nogen har lyst 

f. Diverse – 
Status: 

4. Kommunikation 

a. Henvendelse fra grundejere – Henvendelser blev gennemgået: 

5. Evt. 

6. Næste møde 
Tirsdag den 19. marts kl. 19.00 Hos Bente, Hyldehøj.


